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 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושר. .1

 מוזמנת צרויה רונן –דיון בנושא גמול תפקיד בגינה הקהילתית  .2

הובלת הגינה הקהילתית, כשבסיס  צרויה הציגה את הבקשה לתוספת גמול תפקיד, לצורך  .א

הבקשה היא אמירה שכאשר יהיה אדם שאחראי למקום ומקבל על כך גמול כספי, כך יגדלו  

 הסיכויים להצלחת הגינה. 

 ובו עלו מספר נקודות מרכזיות: הנהלת הקהילה קיימה דיון בנושא,  .ב

למרות שכאשר יש מישהו שבאחריותו ליווי הגינה, הפנייה היא בסתירה לקונספט של  ▪

 התנדבות קהילתית, שאותו מנסה הקהילה ואגף התרבות לקדם.

, ולא נכון  לאורך זמן הגינה הקהילתית צריכה להיות מתוחזקת על ידי אנשים הקהילה ▪

 לשלם למישהו מתוך הקיבוץ על "ליווי" המקום. 

הנהלת הקהילה החליטה ברוב קולות שלא לקבל את הבקשה לתוספת משרה. עם זאת הנהלת   .ג

, ויש ציפייה כי אגף התרבות והפנאי ידע למנף את  הקהילה מכירה בחשיבות הגינה הקהילתית

 המקום על בסיס תפיסת עולם התנדבותית ודרך השתתפות ומעורבות של חברי הקהילה.

 מוזמנים נטע שפיגלר ודודו טריגר –דיון בנושא שינוי נופי בשמיר  .3

 מעוניינים לקדם, כשעיקרי ההצעה הם:דודו ונטע הציגו את נושא השינוי הנופי אותו הם  .א

לצמצם את שטח הדשאים, לטובת פתרונות נופיים אחרים, וזאת בכדי לצמצם את   ▪

 עלויות המים וכן את היקף עבודת הטיפול שהדשאים צורכים. 

 שינוי נופי באזורים שמסביב לבריכת השחייה.  ▪

 הצללת המדרכות בקיבוץ על ידי נטיעת עצים במקומות אסטרטגיים. ▪

 התקיים דיון בהנהלה. .ב

הנהלת הקהילה אישרה לצוות להמשיך ולהוביל את המהלך, כשלפני הביצוע על ועדת התכנון   .ג

 לאשר אותו, והנושא צריך להגיע לדיון ואישור במזכירות הרחבה. 

 דיון בנושא הנעת תכנית לקליטה טובה יותר לחברים חדשים .4

הצורך בהקמת צוות קליטה, לצורך ליווי טוב יותר של נקלטים חדשים בקיבוץ  עובד הציג את  .א

 .)משפחות חברים ותושבים כאחד(

 מהלך. וניתן אישור גורף ל, בהנהלההתקיים דיון  .ב

 סיכם: עובד 


